



Söråkers Båtsällskap

Protokoll styrelsemöte 2024-04-23

Plats: Klubbstugan

Tid: 18,30-20,30

Teams-länk finns i mail från Anders Åström

Kallade:

Namn	Roll	Närvarande
Anders Åström	Ordf	Ja
Folke Nyström	Vice ordf	Ja
Morgan Evensson	Ledamot	Nej
Roine Pettersson	Ledamot	Nej
Åsa Lindgren	Kassör, suppleant	Ja
Yvonne Westerlund	Sekreterare	Ja
Robert Melander	Suppleant	Ja
Martin Eklund	Hamnkaptan land	Ja
Tomas Sandberg	Hamnkaptan vatten	Nej
Claes Åkerlund	BAS-ansvarig, kansli grupp	Ja
Sten Bengtsson	Valberedning	Ja
Lars Berntzén	Adjungerad från stuggruppen	Ja

Ärende	Förslag och underlag
§ 1 Öppnande	Anders öppnade mötet och hälsade välkommen.
§ 2 Dagordning	Dagordningen
§ 3 Föregående protokoll 2024-03-26	Avläsning elmätare - klart Information sjövarnarskåren - kvarstår Bidrag seglarförbundet - kvarstår Kansli grupp kallelse till möte - kvarstår Vaktansvarig – Roland Flink har svarat nej Handräckning – det är möjligt att begära handräckning från Kronofogden för att få hjälp med att ex få bort en båt. Föregående protokoll lades till handlingarna med ovanstående noteringar.
§4 Pris, plats, produkt, påverkan	Medlemsantalet växer sakta. Vaktjänstgöringen diskuterades och ev kan de som inte kan gå vakt betala en summa till de som kan gå fler vakter. Med teknikens hjälp kan vi ha sovande vakt som väcks av ev larm. Om vakten inte ska

	<p>vara på plats i klubbstugan behöver den i alla fall vara på plats för att göra vissa arbetsuppgifter i början av passet. Om det blir oväder behöver vakten vara på plats hela natten och kanske kalla på hjälp. Det finns även förslag att sluta avtal med ett vaktbolag som nattvakten kan kalla på vid behov.</p> <p>Ambitionsnivån på föreningens aktiviteter behöver ligga i linje med vad medlemmarna vill och är beredd att bidra med motsvarande insats. Vi kan göra en förfrågan till medlemmarna. Anders gör ett förslag.</p>
§5 Sjösättning	Morgan kör kranen den 18 maj. Martin kör traktorn.
§6 Vårmöte	15 maj kl 18.00. Ärenden: vakt, ambition, strategiinriktning båtklubb, presentera aktiviteterna, information om sjösättning
§7 Övriga frågor	<p>Arbetsdag 11 maj. Hamnkaptenerna planerar och förbereder jobb för arbetsdagen.</p> <p>Jolleseglingen är 17,18,19 juni och aktivitetslistan ska uppdateras. Frågan om att sponsra en fotobok diskuterades. Föreningen betalar 2 000 kr för att fotografera aktiviteter vid båtklubben.</p> <p>Kassören informerar om förändringar i bokföringen och fortsättningsvis kommer det att finnas ett intäktskonto.</p> <p>Föreningen erbjuder många aktiviteter för allmänheten, ex det som står i stadgarna, toalett för de som är vid badplatsen, badbrygga för allmänheten, grinden är öppen alla dagar, aktiviteter för förarbevis, jolleseglingar, valborgsfirande etc.</p> <p>Stuggruppen har ställt frågor till styrelsen: Stuggruppen vill ha en kontaktperson i styrelsen. Det blir Åsa. Kontaktlista till alla finns på tavlan på kontoret. Vakterna ska göra vissa arbetsuppgifter under vissa dagar i veckan. Stuggruppen tar fram ett förslag och sätter upp det i klubbstugan. Stuggruppen uppdaterat listan vid behov. Stuggruppen köper in stora toalettrullar till toaletterna. Frysen ska kontrolleras så att den fungerar. Det pågår nu. Alla inköp ska ske på ICA i Söråker. Inköp av en garderob med lås kommer att ske. Det finns ett förslag att gå samman med andra båtklubbar för att hyra Timrås simhall 2 timmar och ha aktiviteter för medlemmarna tillsammans. Lars, Martin och Folke tar hand om förslaget och informerar om det i aktivitetslistan. SBS är medlemmar i Svenska seglingsförbundet.</p>
§8 Nästa möte	Måndag 10 juni kl 18.30
§9 Mötet avslutas	Anders tackar för gott engagemang och avslutar mötet.